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 Styrelsemöte för Karlstads Ridklubb 2023-06-11 

Tid: Kl. 18.30 
Plats: Karlstads Ridklubb, teorisalen och digitalt 
 
Närvarande:     
Inger Edfors  ordförande 
Karin Wadman Adeen             sekreterare 
Ami Cooper  vice ordförande 
Jaymie Grahn  kassör 
Charlotte Carlsson ledamot 
Joakim de Jong                         ledamot  
Jana Ehn   ledamot  
Helena Svensson                      suppleant 
Matilda Rosengren u-sek, ledamot 
Tova Johnsson                  u-sek, suppleant  

Ej närvarande 
Erica Hinders                             ledamot 
Therese Aitman suppleant 
Malin Stensson                   verksamhetschef, adjungerad  

§1 Mötets öppnande 
Inger Edfors förklarade mötet öppnat.  

§2 Val av justerare 
Helena Svensson utsågs att justera protokollet. 
 
§3 Godkännande av dagordning                                                                                                   
Dagordningen godkändes.  

§4 Föregående protokoll 
Styrelsemöte 2023-05-21, protokollet lades till handlingarna. 

§5 Ekonomi 
- Resultat- och balansrapport 
Ordföranden och kassören redovisade balans- och resultatrapporterna tom. maj 2023. Ackumulerat 
resultat visar ett underskott på drygt 370 tkr. Trots det nuvarande underskottet bedöms läget vara 
något bättre än föregående år eftersom vi kommer att ha en tävling mer jämfört med 2022 och lägre 
kostnader för tävlingarna (inga mobila boxar). Beträffande intäkterna så har flera kommunala bidrag 
ännu inte betalats ut (lokalstöd, anläggningsbidrag, ersättning för kollo-veckorna i augusti). Ansökan 
om det statliga el-stödet till föreningar ska göras till veckan, beräknas ge ca 65tkr. En prognos över 
årets resultat tas fram till nästa styrelsemöte. Resultat- och balansrapporten lades till handlingarna.  

- Avgifter ht23 

På grund av ökade kostnader är det nödvändigt att justera avgifterna för lektionsverksamheten 

höstterminen 2023.  

Styrelsen beslutar  

- att höja lektionspriserna för ht23 (ridlekis, junior, senior, FU) och drop-in frukost med 5 kr, samt 

drop-in barn med 7 kr. Ärendet förklarades omedelbart justerat.  
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§6 Rapport från verksamhetsområden 
- Ridskolan 
Hästar: Fame är såld och Deloy går i pension.   
Personal: Hanna Andersson anställs i stallet fom slutet av juli. Ytterligare anställning ska göras under 
hösten då Tommy Högqvist går ned ytterligare i tid. 

Onsdagen den 24 maj deltog KRK med två hästar i friluftsdag som särskolorna ordnade i 
Mariebergsskogen. Den 3 juni hade RBU en mycket lyckad prova-på-dag på KRK som givit oss 
ytterligare FU-ryttare och flera som är intresserade av att börja rida. 

Den 6 juni hade vi öppet hus för alla att ta Ridborgarmärket. Sommaraktiviteter genomförs veckan 
före midsommar och igångsättningskurs hålls i början av augusti, innan lektionerna börjar 6 augusti. 
Önskemål förs fram att ridskolans hindermaterial ses över då det som finns är slitet och tungt.  

- Usek 
Tre barnkalas har genomförts och flera av de som deltog vill börja rida. Man kommer att ordna 
käpphästhoppning i några bostadsområden tillsammans med KBAB.  
KUL-gruppens aktiviteter ska startas upp igen inför hösten.  

- Anläggning 
In- och utsläppet ordnades under fixar-dagarna 3 - 4 juni, trots färre deltagare än förra gången.  
Frågan om bevattning från Alsterån har aktualiserats. Joakim de Jong har varit i kontakt med Jan 
Johansson för att återuppta kontakten med markägaren avseende servitutsavtal. Tidigare beviljat 
bygglov måste dock förnyas. Ett alternativ som verksamhetschefen utreder är borrning efter vatten. 
Material för renovering av boxar har köpts in. 

Arbetet med att ta in offerter för fasadrenovering pågår. Offertförfrågan har skickats till fyra 
byggfirmor, men vi har ännu inte fått offerter från alla.  

- Privatuppstallade 
Malin Stenson och Inger Edfors hade möte med privatuppstallade den 7 juni. Bla togs resultat av 
parasitkontroll upp, vilket aktualiserar att ändring av hagar inte får göras utan att det stäms av med 
verksamhetschef. Användning av hjälm och övrigt säkerhetstänk vid hantering av häst diskuterades. 

- Sponsorer 
Flera företag kommer att sponsra den kommande dressyrtävlingen. 

- Tävling 
Planering av tävlingarna pågår. Solstahoppet, som går av stapeln i juli, måste planeras redan nu på 
grund av semestrar. 

- Cafeterian 
Planering av bemanning inför kommande tävling pågår.  
 
§7 Vårens arbete & organisation 
- Uppdatering av Verksamhetsplan 2023-03-18 avseende operativa mål och handlingsplaner 
Grupperna kontrollerar den utsända sammanställningen och ärendet tas upp vid höstens första 
sammanträde.   
                                                                                                
§8 Övriga frågor  
- Trygg förening, rapport från arbetsgruppen 
Arbetet i gruppen har inte hunnit startat än. I samband med säkerhetsfrågorna diskuterades 
rutinerna vid in- och utsläpp, användande av hjälm vid hantering av hästar samt utdrag från 
belastningsregistret. 
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- Ärendelista 
Ärendelistan hade skickats ut innan mötet. Dokumentet lades till handlingarna. 
 
§9 Datum för kommande möte 
Förslag på datum för sammanträde är den 6 augusti alternativt den 13 augusti.  
 
§10 Mötets avslutande 
Inger Edfors förklarade mötet avslutat.                                                                                                                                                                      

 
Vid protokollet 
 
 
 
 
 
 
 
Karin Wadman Adeen 
Sekreterare  
 
 
 
 
 
 
 
 
Inger Edfors                                                                                      Helena Svensson   
Ordförande                                                                                       Justerare 


